
  

 

Interpellation angående SFI och Öppen 
förskola 

Uppsala 2020-12-09 
I Uppsala finns ett framgångsrikt projekt i Gottsunda där SFI samordnas med den lokala 
familjecentralen och öppna förskolan. I treklangens lokaler, vilka nu håller på att flytta in i 
Gottsunda Centrum.  

Fördelen med samordningen är att man kan nå kvinnor som annars är svåra och nå, och 
genom sammanhanget i familjecentralen får man en kontaktyta med såväl socialtjänst som 
BVC / MVC. Det är alltså en väldigt lyckad och integrationsskapande satsning. Det finns 
många vittnesmål om kvinnor som gått denna utbildning och nu har gått vidare med 
gymnasiestudier och är yrkesverksamma.  

Jag undrar över varför inte denna verksamhet har spridits till andra delar av Uppsala. 

Mot bakgrund av ovanstående frågar jag arbetsmarknadsnämndens 
ordförande Mohamad Hassan: 
 
1. Varför finns inte SFI samordnat med familjecentraler på andra håll i Uppsala? 

2. Hur vill du utveckla SFI-undervisningen så att man når fler kvinnor och familjer? 

 
Jonas Segersam (KD)    


